
Interpelácia č. 36/2013   
 

 

4. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 26.6.2013  
 

 

 

 

Ing. Bulla: 

Chcem sa spýtať vedenia mesta na situáciu so značením prechodov pre chodcov, či po 

ukončení vysprávok, výtlkov, bude poriešeny aj tento problém, ktorý začína byť dosť akútny. 

Tie prechody takmer vôbec nie je vidno niektoré. 

 

Ing. Kolesár: 

Po ukončení II. etapy vysprávok, výtlkov v meste bude realizované vyznačenie jednak 

prechodov, jednak vodorovného dopravného značenia v celom mesta. Tak, aby na jeseň 

a pred zimou hlavne bolo toto dopravné značenie v celom meste obnovené.  

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 26.6.2013 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


